
Zápisnica zo zasadnutia Snemu RZMOR, konaného dňa 12.10.2023 v Malej Ide 

 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

 

Predsedníčka Snemu RZMOR PaedDr. Jana Kallová otvorila zasadnutie a privítala všetkých 

prítomných na zasadnutí Snemu RZMOR. Taktiež konštatovala, že na zasadnutí Snemu RZMOR sú 

prítomní členovia podľa prezenčnej listiny a zasadnutie Snemu RZMOR je uznášania schopné 

a pristúpila k ďalšiemu bodu programu.  

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Predsedníčka RZMOR určila za zapisovateľa zasadnutia  Snemu RZMOR, konaného dňa 12.10.2023 
v Malej Ide p. Magdalénu Vargovú a RZMOR túto skutočnosť vzal na vedomie. Za overovateľov 

zápisnice boli schválení: Ing. Lýdia Mikulová a Ing. Gabriela Staníková. Overovatelia zápisnice boli 
hlasovaním členov schválení. 
 
 
K bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 12.10.2023 

 

Predsedníčka RZMOR predniesla návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR. Návrh programu 

zasadnutia Snemu RZMOR bol schválený v predloženom znení. 

 

K bodu 4: Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie pre zasadnutie Snemu RZMOR dňa 12.10.023 boli navrhnutí: Bc. Júlia Kočíková 

a Juraj Kozel. Návrhová komisia bola hlasovaním členov schválená. 
RZMOR uznesením schválil návrhovú komisiu. 
 
 

K bodu 5: Kontrola plnenia uznesení z predošlého snemu RZMOR   

 

 Predsedníčka Snemu RZMOR konštatuje, že uznesenia z predošlého Snemu RZMOR boli splnené.  

 

 

 



K bodu 6: Vystúpenie Ing. Vladimír Fufaľ – SCO odborný konzultant - Informácie o možnostiach 

významného zníženia cien energií pre mestá a obce. 

 

 

Základnými informáciami Ing. Fufaľa boli: aktuálna situácia na energetických burzách, prognózy, tvorby 

cien, efektívne obstarávanie, prechod zo spotových na fixné ceny, zraniteľný odberateľ. Predstavil 

spoločnosť Slovenské centrum obstarávania – aké služby a poradenstvo ponúka a pod. Ďalej 

informoval o cenách elektrickej energie na nasledujúce roky, vysvetlil pojem spotová a fixná cena, 

v rámci osvety informoval z čoho sa skladá dodávka elektrickej energie a plynu, ponúkol bezplatnú 

analýzu, odporučil obciam dať si vypracovať energetický audit. 

 

 

 

K bodu 7: Vystúpenie Ing. Rozkoš Juraj – energie. 

 

Ing. Rozkoš vysvetlil rozdiel v cenách plynu v čase súťaže a teraz, informoval o tom, ktorá firma robila 

súťaž na základe stretnutia so zástupcami regiónov. Informoval, že v čase súťaže sa išlo na cenníkové 

a nie spotové ceny.  Informoval sa o tom, ktorá obec by mala záujem ísť znova do súťaže. Následne sa 

riešila cena el. energie, hľadal sa spôsob ako sa dostať na nižšie ceny. Informoval o potrebných 

podkladoch pre súťaženie ceny elektrickej energie. O 20.10.2023 je termín dať info, ktoré obce idú do 

VO. Aj p. Rozkoš poradil obciam dať si vypracovať analýzu spotreby a typy meraní na jednotlivých 

odberných miestach. 

Ďalšou témou bolo poistenie majetku, nakoľko posledná súťaž bola v roku 2012. Informoval o tom, že 

v niektorých prípadoch môže poisťovňa vypovedať zmluvu (napr. škoda väčšieho rozsahu pri poistnej 

udalosti). Navrhuje zopakovať verejnú súťaž do konca roka. Zástupcovia obcí sa dohodli na účasti vo 

verejnej súťaži. 

 

K bodu 8: Vystúpenie Ing. Ballasch Gerhard – Mikroregíón Rudohorie na Porovnávacej historickej 

mape okresu Košice. 

 

Ing. Ballasch informoval o stretnutí s p. Mihalusom o možnostiach výroby Porovnávacej historickej 

mapy okresu Košice, vysvetlil parametre - formu a vzhľad, cenu. Môže si obec aj samostatne dať vyrobiť 

mapu. Prítomní starostovia sa dohodli na tom, aby p. Mihalus bol pozvaný na najbližšie zasadnutie 

RZMOR a odprezentoval svoj zámer. 

Región turizmus – vydáva pravidelne informačné maily o akciách v obciach, je možné sa zapojiť 

a propagovať akciu vo svojej obci. 

 

 



K bodu 9: Info Ing. Gabriela Staníková z komory obcí a rady ZMOS  

 

Ing. Staníková sa zúčastnila 20.9.2023 Rade ZMOS, kde bolo odprezentované podpísanie memoranda 

so stranou PS a Republika, prezentovali sa nové navrhované stanovy , odpustenie covidových pôžičiek, 

následne je návrh na kompenzáciu aj pre obce, ktoré nevzali pôžičku, dotácia na ukrajincov, podpis 

zmluvy smart city. 

 

K bodu 10 : PaedDr. Jana Kallová – Info z 35. mimoriadneho snemu ZMOS 

 

35. snemu ZMOS sa zúčastnila predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová (starostka obce  Malá 

Ida) a Martin Kövér (starosta obce Šemša). 

Dôležité informácie boli: návrh zmien a doplnkov Stanov ZMOS, správa činností ZMOS po 34. 

sneme ZMOS, Združenie miest a obcí Slovenska žiada odsun účinnosti zavedenia povinnosti 

mechanicko-biologickej úpravy komunálnych odpadov pred uložením na skládku do 

roku 2026. 

 

 

K bodu 11: Vystúpenie Ing. Pindroch Matej – správa ciest KSK 

 

Nakoľko sa Ing. Pindroch nedostavil, informácie poskytla predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová 

o plánovaných súvisiacich investícíách komunikácie cez KSK. 

Zároveň bolo schválené uznesenie, aby predsedníčka RZMOR podala žiadosť o urgentné riešenie 

havarijného stavu v okolí ochranného pásma ciest, predovšetkým orez stromov.  

 

K bodu 12: Vystúpenie Ing. Kováčová Barbora – vedúca regionálneho  rozvoja KSK – informácie 

v súvislosti s novým programovým obdobím 

 

Ing. Kováčová informovala o výške finančných prostriedkov pre UMR.  Pre KSK je to 170 mil. eur 

a mesto Košice 120 mil. eur. Vysvetlila dvojbodové zvýhodnenie pre  pri výzvach, otvorenou otázkou 

v rámci Rady partnerstva sú súkromné školy. V súvislosti s príchodom strategického investora VOLVO  

– zadefinované projektové zámery – usmernila, kde žiadať. 

Vysvetlila aktuálne rozdelenie alokácií  pre Abov –  rozdelené na základe v pomere počtu obyvateľov. 

 

K bodu 13: Rôzne 

V tomto bode vystúpila predsedníčka PaedDr. Jana Kallová – poskytla informácie z pracovnej návštevy 

Bavorska, organizovalo Ministerstvo vnútra. 



Kde si s primátormi a starostami vymenili skúsenosti z miestnej samosprávy, fungovanie dotácií, ako 

sa utečenci integrovali, ako sú pre nich vytvorené komunitné centrá, podnikatelia dotujú miestnu 

samosprávu. 

 Seminár sa uskutočnil v regióne Horné Falcko. 

Témy seminára boli napr. budovanie protipovodňovej ochrany, riešenie problémov v demografickom 

vývoji či inovatívne riešenia v samospráve. 

Predstavitelia Bavorskej samosprávy dostali pozvanie na návštevu Slovenska – buď v Banskej Bystrici 

alebo v Košiciach. 

Pani starostka Ing. Gabriela Staníková navrhla možnosť družby s chorvátskou samosprávou a regiónu 

Rudohorie, do úvahy pripadajú aj výmenné pobyty pre deti. 

Pani predsedníčka ďalej informovala o spoločnosti Galileo, ktorá organizuje workshop Žiline 24. a 25. 

októbra 2023 Trendy a novinky v samospráve – elektronické úradné tabule, prepojenie s webovou 

stránkou a iné. 

 

K bodu 13: Diskusia 

V tomto bode nevystúpil nikto z prítomných. 

 

K bodu 14: Záver 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

 

V Malej Ide, 12.10.2023 

                                                                                     Za overovateľov zápisnice:                                                                                        

 

..................................................                                ....................................................... 

PaedDr. Jana Kallová                                                     Ing. Gabriela Staníková 

Predsedníčka RZMOR 

 

...........................................................                     ........................................................ 

Magdaléna Vargová                                                      Ing. Lýdia Mikulová                                    

zapisovateľ 

 

 

 



 

 

 

 


